



11th October, 2019

Circular No.: 19032

Dear Parents/ Guardians,

Visit to Mary Help of Christians Church (1D)

To broaden students' religious exposure and to enable students to experience the religious atmosphere of the Catholic Church, the Religious Studies Department is going to organize an educational visit to the Mary Help of Christians Church and DB100 Don Bosco Museum. Students can know and understand more about the layout, furnishings and liturgies of the Catholic Church. Details of the visit are as follows:

Date:	17 th October, 2019 (Thursday)
Venue:	Mary Help of Christians Church and DB100 Don Bosco Museum 16, Tin Kwong Road, Kowloon
Meeting Time:	3:15 p.m.
Meeting Place:	1D Classroom
Dismissal Time:	5:00 p.m.
Dismissal Place:	Mary Help of Christians Church

Teachers-in-charge: Ms. M.W. Lau, Ms. T.Y. Lee

The visit is a learning activity of the Religious Studies curriculum. If your son / ward is not able to join the visit, please submit a letter of excuse to Ms. M.W. Lau. Please complete the reply slip and return it to the teacher-in-charge by 14th October, 2019. For enquiries, please contact Ms. M.W. Lau at 2711 8175. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



Reply Slip (Circular No. 19032)

I, the parent/guardian of _____ (student's name)(class No. ___) of Class ____,
acknowledge the receipt of the circular regarding Visit to Mary Help of Christians Church.

Parent's/ Guardian's Signature: _____

Parent's/ Guardian's Name and contact number: _____

Date: _____

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：19032

敬啟者：

參觀進教之佑堂

本校宗教科將安排中一級學生參觀天主教聖堂，讓學生認識天主教聖堂的擺設及禮儀，了解宗教歷史及其擺設意義。詳情如下：

活動日期：二〇一九年十月十七日（星期四）
活動地點：進教之佑堂及 DB100 探知館（九龍天光道十六號）
集合時間：放學後下午三時十五分
集合地點：中一丁班課室
解散時間：下午五時
解散地點：進教之佑堂
負責老師：劉曼華老師、李庭欣老師

此乃宗教科學習活動，如學生未能出席，請把告假信交予劉曼華老師。請填妥回條，並於二〇一九年十月十四日交予負責老師。如有任何查詢，請致電 2711 8175 與劉曼華老師聯絡。

此致
中一丁班學生家長



陳瑞祺（喇沙）書院校長
李丁亮 啟

二〇一九年十月十一日